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Protokół Nr VIII/2011 

z VIII Nadzwyczajnej  Sesji Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 22 czerwca 2011 r. 

 

 
 
 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miasta 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 
Porządek obrad: 
1.  Otwarcie Sesji, w tym: 

-  stwierdzenie „quorum”. 
2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  

a) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Adaptacja pomieszczenia  
Przedszkola Nr 3 w Białogardzie na potrzeby żłobka”, 

b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011, 
c)  zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Białogard na lata 2011 – 2019, 
   d)   wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu. 
3. Zamknięcie Sesji.     
 
 
 
 

Ad 1  Otwarcie Sesji, w tym: 

Przewodniczący Rady Józef Leszczyk o godz. 15.00 wypowiedział formułę:  
„Otwieram VIII Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej”. 
 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta, zgodnie z art. 20 ust. 3 i 
4 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. 

Za zgodą Rady § 34 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki sekretarza obrad  
Przewodniczący Rady powierzył kierownikowi Biura Rady Miejskiej, Małgorzacie 
Zimmer. 

 
W tym miejscu Radni uczcili minutą ciszy pożegnanie Radnego śp. 

Kazimierza Sosnowskiego. 
 

-  stwierdzenie „quorum”, 
Według listy obecności jest 20 radnych – Rada była władna do 

podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

 

Za zgodą Rady § 34 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki sekretarza obrad 
Przewodniczący Rady powierzył kierownikowi Biura Rady Miejskiej, Małgorzacie 
Zimmer. 

 

 
 
Ad 2 Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

 
a) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Adaptacja 

pomieszczenia  Przedszkola Nr 3 w Białogardzie na potrzeby 
żłobka”, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień 
Publicznych 
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Opinie Komisji: 

1) Infrastruktury - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 
2) Budżetu - pozytywna (za-4 jednogłośnie) 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – pytał dlaczego adaptacja ma trwać 2 lata, czy nie warto wybudować 

nowego oddziału? 
Naczelnik – odpowiedział, że wynika to z tego, że jest zapotrzebowanie na 

miejsca żłobkowe. Środki finansowe nie pozwalają na odbudowanie części 
spalonej przedszkola. 

W.Czurko – nawiązując do tego, że w ubr. zwiększono w szkołach podstawowych 
ilość miejsc dla 6-latków o 70 oraz wiadomo, że w szkołach będą 6-latki, a 
miejsca w przedszkolach zostaną wolne, Radny pytał czy niepatrzenie w 
przyszłość i inwestowanie w żłobki jest potrzebne? 

Burmistrz – odpowiedział, że remont i tak musiałby być wykonany w kotłowni na 
kwotę 150 tys. zł oraz w innych zakresach jak stropodachów. Pojawiła się 
okazja pozyskania 95 tys. zł na żłobek. Kontrola NIK wskazuje, że brakuje 
miejsc w przedszkolach i żłobkach. Nie oszczędzamy na oświacie lecz 
dokładamy 2,5 mln zł do bieżącego funkcjonowania szkół, poza inwestycjami. 
W tym roku Ministerstwo Edukacji Narodowej pomniejszyło dla Miasta Białogard 
subwencję o kwotę 380 tys. zł. Burmistrz oczekuje na rzetelną informację. 

S.Purol – pytał o problemy z zapisem dzieci do przedszkoli? Czy ta inwestycja nie 
odbije się na ilości miejsc w przedszkolach? Ponadto Radny pytał odnośnie 
programu na ocieplanie budynków, czy nie warto odciążyć inwestycji przez 
złożenie wniosków na ocieplenie placówek?  

Burmistrz – powiedział, że wejście w program spowoduje, że zrealizujemy 
nakazy remontowe. Jeżeli uznamy, że warto przystąpić do projektu i 
wymagania nie są duże to na pewno z tego skorzystamy.   

M.Danowski – poinformował, że po wizytacji przedszkoli Komisja Edukacji 
przedstawiła wnioski. Przewodniczący Komisji Edukacji prosił, aby wziąć pod je 
uwagę. Chodzi m.in. o cieknące dachy, termomodernizację, drogi wewnętrzne i 
inne uwagi. 

Naczelnik – powiedział, że większość postulatów zostało wykonanych. W 
programie zakładamy wyposażenie żłobka. Naczelnik uważa, że po II przetargu 
z kosztorysu inwestorskiego będzie można część zadań wykonać w przyszłym 
roku. 

A.Milczarek -  pytał czy uzyskanie 95 tys. tys. zł  wymaga pełnego wkładu 360 
tys. zł? Kolejne pytanie to czy ktoś robił symulację nt. obciążenia budżetu 
Miasta? 

Naczelnik – odpowiedział, że bez naszych środków nie można tego zrealizować. 
Realizację stropodachu na kwotę 150 tys. zł przełożono na 2012 r. Być może 
będzie można zapłaty dokonać w 2012 roku. 

 
Przegłosowano projekt uchwały:  za –19,  przeciw-0, wstrzymało się–1. 

Rada podjęła uchwałę Nr VIII/67/2011. 

 

b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Opinie Komisji: 

1) Infrastruktury - pozytywna (za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1) 
2) Budżetu - pozytywna (za-3 jednogłośnie) 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
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J.Harłacz – pytał czy subwencja  pomniejszona o kwotę 380 tys. zł  wpłynie w 
jakiś sposób na szkoły, czy będą pomniejszone dotacje? 

Burmistrz – stwierdził, że będą oszczędności. Proponujemy, aby plany finansowe 
zostały nienaruszone. Będzie obserwacja naboru. Średnio powinniśmy się 
zmieścić w kwocie od 500-700 tys. zł. 

K.Sęk – pytał jakie organizacyjne konsekwencje należy wyciągnąć, aby zapobiec 
faktom w przyszłości? Skąd wynika obniżenie subwencji? 

Burmistrz – odpowiedział, że za sprawy faktyczne odpowiada kurator, za resztę 
samorząd. Od kiedy samorządy odpowiadają za sprawy finansowe i remonty to 
nie mamy się czego wstydzić. Nie mamy wpływu na działanie rady 
pedagogicznej i dyrektora. Dyrektor często jest nauczycielem, ale nie zawsze 
potrafi zarządzać szkołą. Są różne czynniki m.in. zdrowotność nauczycieli, co 
negatywnie wpływa na stan finansowy, który jest liczony podwójnie.  

K.Sęk – pytał czy można naciskać Urząd odnośnie urlopów zdrowotnych 
nauczycieli? 

Burmistrz – stwierdził, że skoro lekarze twierdzą, że należy się urlop to można 
brać.  

S.Purol – pytał odnośnie zamiaru finansowania remontów przedszkoli i żłobków 
przez Rząd? Na jakich zasadach będzie to liczone? 

W.Czurko – pytał o zapis kwoty 150 tys. zł? 
Burmistrz – wyjaśnił, że finansowanie miejsc żłobkowych jest inaczej określone. 

Chcemy, aby odbyło się to w układzie przedszkolno-żłobkowym. Zapis 150 tys. 
zł utrzymujemy celowo. Wiemy, że pogotowie ratunkowe będzie realizowane 
przez Wojewódzką Stację i kupowanie auta będzie bezcelowe. Środki te zostaną 
przeznaczone na zakup potrzebnego sprzętu.  

J.Harłacz – powiedział, że takich okazji jak zakup karetki za 5% nie marnuje się, 
bo Starostwo Białogardzkie dostało 14-letnią karetkę. Należy skupić się na 
zadaniach Miasta.  

 
 

Przegłosowano projekt uchwały:  za –14,  przeciw-2, wstrzymało się–4. 
Rada podjęła uchwałę Nr VIII/68/2011. 

 

J.Harłacz – prosił o informację w sprawie rozdysponowania kwoty 15 tys. zł 
zapisanej na karetkę. 

E.Bury – uważa, że należy wstrzymać się z decyzją do czasu  podjęcia decyzji w 
sprawie szpitala. 

 
 
c)  zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta Białogard na lata 2011 – 2019, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-3 jednogłośnie) 
O godz. 15.55 wyszedł radny K.Skoczyk. Na sali było 19 radnych. 
 

Przegłosowano projekt uchwały:  za–19 (jednogłośnie). 
Rada podjęła uchwałę Nr VIII/69/2011. 

 
   d)   wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu. 
Przedstawił: Józef Leszczyk, Przewodniczący Rady 

 

Przegłosowano projekt uchwały:  za–19 (jednogłośnie). 
Rada podjęła uchwałę Nr VIII/70/2011. 
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Ad 3 Zamknięcie Sesji.     
 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 16.15 Przewodniczący Rady Miejskiej 

wypowiedział formułę: „Zamykam  obrady VIII Nadzwyczajnej  Sesji Rady 

Miejskiej Białogardu”. 

Protokołowała: M.Zimmer 

 

Przewodniczący Rady 

      Józef  Leszczyk 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


	 
	 
	 
	 

